
 
 

ZÁPIS 
 

zo zasadnutia Výboru volebného obvodu č. IV – Kopanice  
konaného dňa 08. 01. 2025 od 17,00 – 18,30 h 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 
Program: 

1) Otvorenie, privítanie 
2) Vyjadrenia občanov 
3) Záver 

 
 
K bodu č. 1 
Podpredsedníčka PaedDr. Iveta Lauková, otvorila zasadnutie a privítala prítomných. 
 
K bodu č. 2 
Zasadnutia sa zúčastnili: 
p. Terézia Miškolczyová, ktorá predložila požiadavku obyvateľov z Clementisa č.39:  

1. na opílenie javora, ktorý rastie vo dvore. Žiadosť na TSMPD podávali už asi pred dvomi rokmi 
a strom je tak rozkonárený, že pri vetre začína byť nebezpečný, nakoľko dosiahne až na 
okná.  

2. Zároveň žiada aj o posúdenie možnosti opílenia stromov od hlavnej cesty. 
 

p. Jana Magdolenová a p. Michal Kucman z OZ Za zelený Sever,  

1. Majú záujem o vybudovanie netradičného detského ihriska z konárov stromov.  
      Poslanci VVO č. IV súhlasia s vybudovaním predmetného detského ihriska          
      a odporúčajú zvážiť možnosť vybudovania ihriska s účasťou mesta Prievidza. 

2. Ešte 17.4.2024 bol daný podnet na Odkaz pre starostu vo veci znečisťovania a uloženia 
čiernej skládky za objektom North residence. Do dnešného dňa sa nič nevyriešilo. 
Poslanci VVO č. IV žiadajú o riešenie uvedeného problému. 

 
Ing. Igor Belák, ktorý predložil viacero požiadaviek, na ktoré žiada písomné odpovede: 

- žiada o obnovenie stretnutí p. primátorky mesta s predsedami spoločenstiev, 
- odporúča zavedenie poplatkov za psa podľa kategórií malý, stredný, veľký, 
- odporúča, aby sa nariadilo, aby mali majitelia svojich psov na vôdzke, 
- žiada o opravu provizórneho parkoviska na Ulici Na karasiny medzi domami 246 a 247, 
- žiada o vysvetlenie výpočtu poplatku za komunálny odpad, 
- odporúča vybudovanie spomaľovačov na ceste Na Karasiny, 
- odporúča vybudovať priechod pre chodcov na vjazde do ulice Na Karasiny, 
- žiada o opravu stojísk na smetné nádoby pred bytovým domom Na Karasiny 3-13, nakoľko 

v období dažďov tam stojí voda, 
- odporúča, aby boli zasadnutia VVO v pondelok. 

 
Poslanci VVO č. IV žiadajú o zaslanie odpovedí od kompetentných zamestnancov do emailu. 
 
K bodu č. 3 
Podpredsedníčka PaedDr. Iveta Lauková poďakovala všetkým prítomným a ukončila stretnutie.  
 
Prievidza  08. 01. 2025                                                                                                     
                                                                            
 
                                                   
 
                                                                    
                                                                                                                    
                                                                                                              PaedDr. Iveta Lauková
                                                                                                                         
                                                                                                          podpredsedníčka VVO č. IV      
 
 
 
Zapísala: Ing. Dana Paulíková 


